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Na predstojećim izborima za načelnika Općine Klenovnik kandidat Hrvatske 

demokratske zajednice bit će Martin Pintarić. 

 

Zaposlenik u privatnoj geodetskoj firmi i aktivni vatrogasac svoju je kandidaturu 

predstavio ispred vatrogasnog doma u Klenovniku koji je izgrađen u njegovom 

mandatu kao predsjednika DVD-a. 

 

Pintarić je na podršci zahvalio sumještanima, Općinskom i Županijskom odboru 

stranku te premijeru Andreju Plenkoviću, koji je prilikom boravka u Varaždinskoj 

županiji podržao njegovu kandidaturu s najavom podrške u realizaciji projekata. 

 

– Izrazito je važno da u ovako malim općinama imamo načelnika koji će imati 

vertikalu, direktnu liniju: Općina - Županija - Vlada. Jer samo na taj način možemo 

doći do velikih projekata koji će uvelike poboljšati život u našoj općini – naglasio je 



Pintarić te najavio da će jedna od aktivnosti iz programa biti izrada novog prostornog 

plana Općine Klenovnik koja će osigurati uvjete mještanima za njihovu gradnju, ali 

uređenje poduzetničke zone i općinskog trga. 

 

Nastavio je da će u središtu pozornosti biti pomoć djeci i roditeljima te osiguravanje 

jednakih životnih uvjeta za sve poboljšanjem i obnavljanjem kompletne infrastrukture. 

 

– Poticajnom stanogradnjom moramo stvoriti uvjete da mladi ostaju u Klenovniku, da 

mogu kupiti stan ili graditi kuću u našoj općini, a ne da nam odlaze u okolne gradove, 

kako je to situacija do danas – rekao je HDZ-ov kandidat za načelnika. 

 

U programu su i poticanje poduzetništva i OPG-ova, opremanje vatrogasnih 

društava, pomoć udruga, briga za umirovljenike, razvoj turizma te rješavanje pitanja 

zapuštene građevine Zagorjepleta u centru Klenovnika. 

 

Podršku kandidatu za načelnika dao je i predsjednik ŽO HDZ-a, saborski zastupnik i 

kandidat za varaždinskog župana Anđelko Stričak istaknuvši da Pintarić dobro 

poznaje situaciju na cijelom području Općine Klenovnik. 

 

– Kao stranka na području Klenovnika stojimo jako dobro, imamo dobre rezultate i 

smatramo da ćemo upravo s ovom pomlađenom ekipom na predstojećim izborima 

napraviti jedan dobar iskorak i odnijeti pobjedu. Općina Klenovnik je smještena na 

ovim lijepim bregima. Današnji brzi stil života, pa mjere borbe protiv korone, 

zasigurno će donijeti da će ljudi sve više boraviti u prirodi, jednodnevnim ili 

višednevnim izletima i razvoj općine Klenovnik trebao bi ići u tom smjeru – rekao je 

Stričak. 



 

 



 


